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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyűlés Hivatala

lrományszám: V-/ )/':JOO 
Érkezett: 2018 SZEPT O 4,

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

ÍrásbeJi kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úri 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI, törvény 42. 9 (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92.§ 4, és
5, pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát
vezető miniszterhez,

.Jskolarenddr vagy iskolai szociális munkás?
Mennyi iskola rendőr, illetve mennyi szociális seg{tő dolgozik az iskolákban?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány öt évvel ezelőtt vezette be az iskolai bűnmegelőzési tanácsadó intézményét. Akkor
elvileg kétszáz, hátrányos helyzetű diákokat is oktató iskolába vezéreltek "iskolarcndörökct'',
Mindehhez hozzátartozik, hogy a kormány az iskolai szociális munkás hálózat kiépítését 2011
végén leállította, forráshiányra hivatkozva, és a szakma tiltakozása ellenére.
Törvénymódosítások következtében, úgy tűnik, újra éledezik ez az ellátás, igaz más néven
(óvodai és iskolai szociális segítő). Kérdés, hogy milyen szerepe lesz, illetve marad a
továbbiakban az iskolarendőröknek, illetve hogy miként kapcsolódnak össze ezek az
,,intézmények".
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

• Mennyi iskola rendőr dolgoztk az iskolákban, megyék szerint? Miként változott a
létszámuk az elmúlt öt évben?

• Mennyi szociális segítő dolgozik az iskolákban (és óvodákban), megyék szerint?
Miként változott a létszámuk az elmúlt nyolc évben?

• Pontosan milyen feladatokat látnak el az iskolarendőrök? Szükségesnek látják-e
az iskola rendőrök további alkalmazását? Ha igen, akkor miért nem biztosítják azt
minden iskolában?

• Pontosan milyen feladatokat látnak cl az iskolai szocíálís segítök? Szükségesnek
látják-e a:,: iskola nodális munkás hálózat újjáépítését? Ha igen, akkor miért nem
biztosítják azt minden iskolában?
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• Lehet-e, kell-e Ön szerint a két rendszert összhangban hozni? Ez ügyben
egyeztetnek-e más tárcákkal?

• Mennyi költ a költségvetés ískolarendőrökre és mennyi költ az óvodai és iskolai
szociális segítőkre egy évben?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 4.

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)


